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PROTOKOŁ Nr XLI/2009 
z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

odbytej w dniu  31 sierpnia 2009r. 
 
 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad sesji, którzy 

radni otrzymali: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z   XL sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za I półrocze 2009r. 

a) opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o wykonaniu budżetu gminy za                    
    I  półrocze   2009r. 
b) dyskusja 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
b) zmiany uchwały Nr XL/172/2005 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 7 listopada 2005 roku w  
    sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu  
    wykonawczego  jednostki pomocniczej. 
c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
e) udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w Odrowążu dotacji na  
    prace budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
g) przekazania środków finansowych dla Policji, 
h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
i) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
j) przekazania nieruchomości lokalowych stanowiących własność gminy na rzecz Samodzielnego  
   Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
10.  Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad sesji.      
Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi bądź propozycje do 

odczytanego porządku obrad. 
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Radna Marta Kurcbart – zgłosiła wniosek, aby wprowadzić projekt uchwały w sprawie 

przywrócenia obwodów do głosowania  w Wólce Zychowej, Smarkowie i Kamiennej 

Woli. Na posiedzeniu komisji było powiedziane, że na wybory przedterminowe 11 

listopada b.r.  nie będą przywrócone ponieważ kalendarz wyborczy biegnie, ale nic nie 

stoi na przeszkodzie aby podjąć taką uchwałę na późniejsze wybory. 

Radna Barbara Telec – zgłosiła wniosek o wprowadzenie pod obrady sesji projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w.    Św. Wawrzyńca w 

Niekłaniu dotacje na prace budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.    

Wniosek taki złożyła do Pani Skarbnik, ta przygotowała projekt uchwały i rozdała 

radnym przed posiedzeniem Komisji    i radni są w jego posiadaniu. 

Pan Przewodniczący poprosił aby spytać Panią Naczelnik Wydz. OPr Grażynę Kosik, 

czy jest przygotowany projekt uchwały o który radni prosili na posiedzeniu Komisji w 

sprawie obwodów głosowania, ponieważ miała rozmawiać z Komisarzem Wyborczym 

w Kielcach czy będzie on mógł jeszcze obowiązywać w tych wyborach.  

Pani Naczelnik – po rozmowie z Komisarzem przedstawiła temat Panu Burmistrzowi. 

Ponieważ uchwała ta nie będzie obowiązywać na te wybory, Pan Burmistrz powiedział 

żeby projektu takiej uchwały nie przygotowywać na tą sesję. 

Pan Burmistrz dodał, że od momentu ogłoszenia przedterminowych wyborów nie 

można dokonywać żadnych zmian w obwodach do głosowania, dlatego podjął taką 

decyzję. 

Radna Marta Kurcbart – wniosek swój podtrzymała. 

Wówczas Pan Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym 5 głosami „za”, 7 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” wniosek został odrzucony. 

Wniosek radnej Telec. 

Radna Telec wyjaśniła, że uzgodniła z Panią Skrabnik i Panem Burmistrzem, że jeśli 

będą pieniądze w tym roku, będzie o nie prosiła. Ta uchwała o wprowadzenie której 

prosi jest uchwałą intencyjną. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie wyrazili zgodę o wprowadzenie w punkcie 

8 podpunktu „k” projektu uchwały w sprawie  w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-
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Katolickiej p.w.    Św. Wawrzyńca w Niekłaniu dotacje na prace budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków.    

Radna Dorota Łukomska – przypomniała, że na posiedzeniu Komisji ona i jeszcze 

kilku radnych prosiła o przygotowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Statucie M-GOK  które wykreślą zapis, że Dyrektor M-G OK. może powołać 

Zastępcę. Radni podjęli decyzję, że nie widzą potrzeby zabezpieczać 20 tys na 

wynagrodzenie dla Z-cy Dyrektora, bo takowy w Domu Kultury nie winien być 

zatrudniony, bo pracuje tam 11 osób. 

Pan Sekretarz Andrzej Zdunek – na posiedzeniu Komisji rzeczywiście padł taki 

wniosek i wówczas odpowiedział, że sprawdzi to w ustawie o działalności 

gospodarczej. Sprawdził i zapis jest taki, że Statut M-GOK nadaje organizator. 

Organizatorem jest Rada Miejska i ona może dokonywać zmian. Dlatego oczekują na 

wniosek radnych i projekt uchwały. Wówczas taki projekt może być wprowadzony do 

porządku obrad. 

Radna Dorota Łukomska – zmiany w statucie w temacie wprowadzenia stanowiska            

Z-cy Dyrektora DK były przygotowane nie przez radnych. Wówczas to Pan Zdunek 

był na zwolnieniu lekarskim, a stanowisko zostało wprowadzone aby Pan Ogłoza był 

tam przyjęty. Na posiedzeniu Komisji było powiedziane, że przygotuje się projekt 

uchwały i nie został przygotowany. Dlatego pyta jak długo będzie trwało takie 

lekceważenie radnych. 

Pan Sekretarz – propozycja nie wyszła od Burmistrza tylko od radnych. W Statucie 

jest wyraźnie powiedziane kto może  składać projekty uchwał. Jeśli propozycja padła 

od radnych to radni powinni przygotować projekt uchwały. 

Pan Mec. Kołba stwierdził, że projekt uchwały przygotuje w przerwie i będzie to 

zgodne z prawem. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

Po przerwie Pan Przewodniczący wznowił obrady sesji. 

W przerwie radni złożyli do Przewodniczącego wniosek radnych o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany w Statucie M-G OK. dotyczącej 

wykreślenia ze Statutu stanowiska Zastępcy Dyrektora M-G OK. Pan Przewodniczący 

odczytał jego treść ( w załączeniu do protokołu). 
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 Pan Przewodniczący spytał kto jest za wprowadzeniem pod obrady sesji projektu 

uchwały w sprawie zmian w Statucie M-GOK. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie opowiedzieli się za wprowadzeniem do 

porządku obrad w/w projektu uchwały. 

Radna Łukomska zgłosiła wniosek o wykreślenie z porządku obrad podpunktu z „a” 

projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. dot. 

przekazania dotacji na wynagrodzenie dla Z-cy Dyrektora M-G OK. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie wykreślili w/w projekt uchwały. 

Dlatego też Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad po 

dokonanych zmianach: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z   XL sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 
5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
6. Zapytania i interpelacje radnych. 
7. Informacja z wykonania budżetu Gminy Miejskiej w Stąporkowie za I półrocze 2009r. 

a) opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego o wykonaniu budżetu gminy za                    
    I  półrocze   2009r. 
b) dyskusja 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Stąporkowie, 
b) zmiany uchwały Nr XL/172/2005 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 7 listopada 2005 roku w  
    sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu  
    wykonawczego  jednostki pomocniczej. 
c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
d) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
e) udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w Odrowążu dotacji na  
    prace budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
g) przekazania środków finansowych dla Policji, 
h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
i) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2009r. 
j) przekazania nieruchomości lokalowych stanowiących własność gminy na rzecz Samodzielnego  
   Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 
k) udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu dotacji na prace 
konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
10.  Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad sesji.      
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

Pan Tomasz Kasprzyk – pełniący obowiązki Burmistrza poprosił o udzielenie mu 

głosu i zwrócił się do zebranych, że w związku z posiedzeniem Komisji w czwartek i 

początkiem dzisiejszych obrad chciał wydać krótkie oświadczenie.  
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Podczas pierwszego spotkania z radnymi złożył radnym propozycje współpracy i dużo 

sobie po tym obiecywał. Natomiast dyskusja która wywiązała się w czwartek i dziś 

dostarczyła mu innego spojrzenia na niektóre sprawy. Sądził, że gdy opadną emocje 

po odejściu burmistrza i po jego przyjściu na tak krótki czas jego osoba nie będzie 

budziła zbędnych kontrowersji. Ocenia jednak, że część z radnych, która 

zaangażowała się bezpośrednio bądź pośrednio już w toczącą się kampanię wyborczą 

zupełnie opatrznie odbiera jego niektóre posunięcia. Nie kandyduje i nie zamierza 

kandydować dlatego da zdecydowany odpór jakimkolwiek sposobom wciągnięcia 

pracowników urzędu w tą kampanię. Nie może też przejść do porządku dziennego nad 

insynuacjami pod jego adresem  czy wręcz obrażaniem niektórych jego pracowników 

– to nie może mieć miejsca. Wydaje mu się ponadto, że propozycję współpracy 

niektórzy odebrali jako naiwność z jego strony, niedoświadczenie, niewyrobienie 

polityczne bądź słabość. Zaręczył wszystkich, że jest wprost przeciwnie. Z osobistego 

doświadczenia ze współpracy z jednostkami samorządu  terytorialnego czerpie swoją 

wiarę w idee samorządności która legła u podstaw demokratycznych przemian w 

naszym kraju przed dwudziestu laty, której konsekwencją była ustawa o samorządzie 

terytorialnym z 1990r. Dlatego jeszcze raz zaręcz, że wyraża wolę współpracy żeby te 

niecałe trzy miesiące, które zostały do wyborów nie pozostały tylko jałową dyskusją i 

żeby wiodącego tonu nie przybrała kampania wyborcza. Jest bowiem kilka spraw, 

które można w tym czasie dla gminy załatwić. Inspiracją dla niego jest pozytywny 

odbiór jego osoby ze strony tej społeczności i z tymi posunięciami, które w tej gminie 

wykonał. Ma jeszcze zamiar kilka pomysłów wdrożyć które naprawdę mogłyby 

pchnąć parę spraw do przodu. Mottem w jego działaniu jest współpraca dla wspólnego 

dobra.  

Pani Joanna Wojna – mieszkanka gminy Stąporków – w swoim wystąpieniu z 

oburzeniem zarzuciła Panu Burmistrzowi, że został przywieziony, nie wybrany przez 

społeczeństwo i swoją pracę zaczął od zwolnień do czego nie miał moralnego prawa. 

Szczególnie przytoczyła osobę Pana Dariusza Ogłozy, Dyrektora M-G OK. Został on 

wyrzucony jak stwierdziła bez jakiegokolwiek powodu. W jej ocenie był to od wielu 

lat najlepszy dyrektor. Budynek zastał w okropnym stanie, a doprowadził go do 

należytego porządku począwszy od pomieszczeń znajdujących się w podpiwniczeniu 
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jak również innych pozostałych. Uruchomił ponadto bardzo dużo kółek zainteresowań 

jak również udzielał pomocy w tworzeniu kultury na wsiach.  

Na zakończenie dodała, że wie, że toczyła się wielka dyskusja na temat drogi i 

kanalizacji w Hucisku. Uznaje, że jest to wysoce niestosowne, że w tym temacie 

sprzeciwiają się ludzie mieszkający w blokach, którzy wszystko mają zapewnione. 

Ludziom na wsi w dwudziestym pierwszym wieku należy się równie droga i 

kanalizacja, a sama czekała na nią 12 lat. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że Pan dyrektor sam się zdyskwalifikował tym, że na 

dwa tygodnie przed największą  imprezą promującą gminę jaką było święto miasta 

poszedł na zwolnienie i mu o tym nawet nie powiedział, tym bardziej, że był z nim 

umówiony. Nie zaprosił również na święto żadnych przedstawicieli władz ani 

powiatowych, ani wojewódzkich. Stwierdził, że ocenił jego pracę w tym okresie bo 

nie miał z nim żadnego kontaktu, nawet telefonu komórkowego - służbowego nie 

odbierał. 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XL sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

Radna Agnieszka Jedynak – poprosiła aby Pan Burmistrz wyznaczył pracownika do 

pomocy wypełniania wniosków na uruchomienie  środków z funduszu sołeckiego, 

gdyż sołtysi i rady sołeckie mają z tym problem. 
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Druga sprawa, to prosi o kontrolę wykonania chodnika w Hucisku gdyż są 

zastrzeżenia mieszkańców. Ponadto pojawiła się nowa kwestia tj. parking pod 

kościołem został wykonany, okazało się jednak, że jest wykonany poza umową i 

będzie parafian kosztował 3 tys. zł. Stąd prośba o partycypowanie w tych kosztach z 

budżetu gminy. 

Następnie poprosiła o wyjaśnienie sprawy budowy boiska w Mokrej. Dowiedziała się 

bowiem, że pieniądze z tego zadania zostały zabrane. 

Radna Dorota Łukomska – zwróciła uwagę, że projekt zmian w budżecie dotyczy 

drogi w Wielkiej Wsi. Wcześniej drogi tej nie było w budżecie, natomiast były 

remonty chodników np. ul Krasińskiego – zabezpieczane były środki na trybuny 

MKS-u  i co się okazuje – jeśli Pan Burmistrz chciał z radnymi fantastycznie 

współpracować to dlaczego nie zapytał na co przeznaczyć 300 tys. które znalazło się w 

budżecie i przeznaczył na drogę w Wielkiej Wsi na wniosek jednego radnego                     

200 tys. zł. Są to pieniądze, które zostały zabrane m.in. MKS-owi a miały być 

przeznaczone na nawodnienie. Dlaczego te 200 tys. nie zostały przeznaczone na 

budowę trybun w MKS-ie lub na chodniki które jakimś cudem zostały wykreślone z 

budżetu. Napisała wniosek na którym podpisali się wszyscy radni o wyposażenie hali 

sportowej. Nie zostały również zabezpieczone środki na ten cel. 

Dlatego ma propozycję -  ponieważ nie przeznaczamy 20 tys. na Dom Kultury, to dla 

sołtysów dietę można podnieść do wysokości 100 zł. 

Ponieważ MKS prosił na ogrodzenie o 15 tys, a dajemy mu 10 tys. a ponieważ teraz 

mamy pieniądze to należy im dać 15 tys. 

Pan Burmistrz – zwrócił się do radnej Łukomskiej czy chce aby upublicznić ich 

prywatną rozmowę z ubiegłej niedzieli. Postawiło to by ją w odpowiednim świetle 

jaką jest „zagorzałą” miłośniczką MKS-u. Dlatego prosi aby nie być populistą a 

rozmawiać merytorycznie na argumenty. 

Pani Skarbnik odnosząc się do wypowiedzi radnej Łukomskiej stwierdziła, że nie ma 

nic przeciwko zwyżce diety sołtysom. Ale należy wszystko robić zgodnie z 

przepisami. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia diet był przedmiotem 

posiedzenia czwartkowego i nie było żadnych sprzeciwów. Niektórzy sołtysi pieniądze 

już pobrali z kasy po 60 zł. W ciągu 5 minut nie przygotuje uchwały w sprawie 

 



 8 

podwyższenia diet sołtysom do 100 zł., bo na tą chwilę nie ma pokrycia w budżecie. 

Może to być zrobione na następnej sesji po przesunięciu środków w obszar 

administracja publiczna – pozostała działalność. 

Pan Przewodniczący – z wnioskiem sołtysów udał się do Pani Skarbnik, która 

wyliczyła, że diety sołtysów mogą wynosić w roku bieżącym 60 zł. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – złożyła interpelację o zwiększenie punktów 

procentowych wskaźnika dodatków mieszkaniowych dla osób potrzebujących 

pomocy. 

Następnie złożyła interpelację w sprawie odwodnienie wokół szkoły w Odrowążu. 

Komisja Spraw Społecznych podczas objazdu stwierdziła, że w salach lekcyjnych 

wilgoć sięga do  połowy ścian co zagraża życiu i zdrowiu uczniów. Na wstępie należy 

opracować dokumentację techniczną na odwodnienie. 

Radny Stefan Zieliński – po raz kolejny – już trzecią kadencję - zgłosił wniosek o 

budowę chodnika przy ul. Miłej koło zalewu w Stąporkowie- inwestycja wspólna z 

powiatem. Jest to podyktowane bezpieczeństwem dzieci uczęszczających do szkoły z 

tych ulic. 

Ponadto należy przeanalizować czy nie należałoby obniżyć procent do 5% wykup 

mieszkań komunalnych i utworzyć wspólnoty. Wówczas remonty bloków zejdą z 

budżetu gminy. 

Cieszy go jako radnego ze wsparcia ze strony radnej Łukomskiej w sprawie zadbania 

o interesy klubu MKS. W budżecie należy znaleźć pieniądze na ten cel. 

Radna Barbara Telec – spytała w jakich placówkach będą zlokalizowane przedszkola 

alternatywne, od kiedy i w jakich godzinach. 

Radna Dorota Łukomska – stwierdziła, że od poprzedniego burmistrza słyszała to co 

usłyszała dziś od obecnego. Pyta na jaką prywatną rozmowę się powołuje. Na festynie 

doszła i przedstawiła się. Na kulturę fizyczną i sport przeznacza się o wiele mniej, tym 

bardziej jeśli chodzi o sam MKS. MKS-owi zabraliśmy teraz 40 tys. i nie zapytaliśmy 

się ani Zarządu ani prezesa czy te pieniądze należałoby przesunąć przynajmniej na 

inwestycje. 
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Ponieważ nic w tej gminie nie robi się dla młodzieży – walczyła o fitness albo 

siłownię i nic z tego nie wyszło, dlatego myśli że należy odpowiednio zadbać o MKS 

żeby młodzież miała co robić. 

Radna Małgorzata Gostyńska – w imieniu swoim i zebranych poprosiła o 

poszanowanie czasu uczestniczących w sesji. Należy się zastanowić, czy nie 

ograniczyć czasu wystąpień, bo sesja przeciąga się w nieskończoność, a każdy ma 

jakieś inne obowiązki. 

Sołtys Dobrowolski z Lelitkowa – poinformował o tym, że firma wykonująca 

wodociąg zostawia po sobie ogromny bałagan. Ponadto poprosił o dowiezienie dwóch 

zestawów tłucznia obok mostu w Lelitkowie.  

Ad pkt 7 „a” 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego odczytał opinię Komisji 

o wykonaniu budżetu gminy Stąporków za I półrocze 2009r. 

Ad pkt 7 „b” 

Radna Dorota Łukomska – powiedziała, że widzi duże zagrożenie wykonania budżetu, 

jednak jak wszyscy widzą co miesiąc jest zmieniany i pozytywnie zaopiniować go nie 

może. 

Pan Garbacz – mieszkaniec Stąporkowa – stwierdził, że dziwi go spokój z jakim radni 

do wykonania budżetu za I półrocze podchodzą. 

Sprawozdanie Komisji jest lakoniczne i jest potwierdzeniem zapisów jakie przedłożył 

Pan Burmistrz. Komisja finansów winna wskazać zagrożenia, bo one są. Wydatki 

majątkowe zostały zrealizowane w bardzo małym zakresie, a dochody przekroczone. 

W II półroczu nie wzrosną one raptownie, bo jak wiadomo niektórzy podatnicy 

podatki płacą na początku roku za cały rok. Płatności natomiast będą w II półroczu. 

Budżet był skonstruowany tak, żeby zadowolić wszystkich radnych. Jednak we 

wrześniu aby zachować równowagę budżetową Pan Burmistrz będzie musiał 

wykreślić liczne zadania. Już w tej chwili tak się robi. Na dzień dzisiejszy jest 

4mln.900tys. zobowiązań, które powinny być zrealizowane. Należności wprawdzie 

jest 11 ml. tylko czy one są ściągalne. Niepokojące jest niskie wykorzystanie środków 

w dziale bezpieczeństwo przeciwpożarowe 11% i w dziale rolnictwo i ochrona 

środowiska – priorytetowe w działalności wszystkich gmin 17,9%. 
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Dlatego uważa, że po głębszej analizie są poważne zagrożenia i nowy Burmistrz 

będzie miał dylemat. 

 Ad pkt 8 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko-

Gminnego Ośrodka Kultury w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęli Uchwałę Nr 

XLI/235/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XL/172/2005 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 7 listopada 2005 roku w  

sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla przewodniczących organu  

wykonawczego  jednostki pomocniczej. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęli Uchwałę Nr 

XLI/236/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 5 głosami „przeciw”  podjęli Uchwałę 

Nr XLI/237/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 3 głosami „przeciw” podjęli Uchwałę 

Nr XLI/238/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „e” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w Odrowążu dotacji na prace budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” podjęli Uchwałę Nr XLI/239/2009 w powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” i 1 głosem 

Wstrzymującym się” – przy obecności  14 radnych - podjęli Uchwałę Nr 

XLI/240/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „g” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Policji, 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęli Uchwałę Nr 

XLI/241/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęli Uchwałę Nr 

XLI/242/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „i” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęli Uchwałę Nr 

XLI/243/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „j” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania nieruchomości 

lokalowych stanowiących własność gminy na rzecz Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie, 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr XLI/244/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 8 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu dotacji na prace konserwatorskie i 

restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” podjęli Uchwałę Nr XLI/245/2009 w powyższej sprawie. 

Ad pkt 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Pan Burmistrz Tomasz 

Kasprzyk: 

- sprawa funduszu sołeckiego – planuje powołanie zespołu ds. opiniowania wniosków. 

Jeśli ktoś przyjdzie i poprosi o pomoc w wypełnieniu wniosku takową otrzyma. 

- boisko w Mokrej – środki zostały zaplanowane w budżecie na remont boiska. 

Okazało się, że tam nie ma boiska i należy je wybudować od podstaw. 

Pani Skarbnik dodała, że w tym momencie nie ma środków na koncie na tą inwestycję. 

5 sierpnia dokonywaliśmy przesunięć środków na drogę powiatową w Niekłaniu  i 

zabieraliśmy z tego zadania. Na tą chwilę została tam kwota 6 tys zł. 

Można zadanie wprowadzić do budżetu na 2010r. po złożeniu wniosku przez sołtysa 

tej wsi. 

- zmiana algorytmu naliczania dodatku mieszkaniowego – gmina dokona analizy 

finansowej czy pieniędzy do końca roku wystarczy dla potrzebujących. 

- odwodnienie szkoły w Odrowążu – wiąże się to z wykonaniem projektu. Na dzień 

dzisiejszy pieniędzy na to nie ma więc trzeba o tym pamiętać przy planie finansowym 

na przyszły rok. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – na dzień dzisiejszy potrzebna jest opinia 

techniczna.  

- ul. Miła – jest to droga powiatowa i budowę chodnika należy wykonać wspólnie z 

powiatem. Trzeba to ująć w budżecie na przyszły rok. 

- przedszkole w Niekłaniu -  w tym tygodniu zostanie podpisana umowa i nastąpi 

realizacja. Szczegółów jeszcze nie zna, ale trwa faza rekrutacji pracowników i od 

września przedszkole ruszy. 

- wodociąg w Lelitkowie – było spotkanie z wykonawcą, który zobowiązał się 

przedstawić harmonogram pozostałych prac. 

Radna Łukomska poprosiła o odpowiedź na jej pytanie co z zabezpieczeniem środków 

na wyposażenie hali sportowej.  
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Dodała ponadto, że nie przypisuje sobie zasług MKS-u bo one należą się Zarządowi, 

sportowcom i kibicom. Natomiast ma satysfakcję, że podniosła temat środków na 

MKS co wywołało u niektórych oburzenie.  

Pan Burmistrz – bez podnoszenia tych spraw na tej Sali podjął działania, bo tak też 

można sprawy załatwiać – bez całego blichtru w świetle reflektorów.  

Radna Łukomska – wniosek o środki na wyposażenie hali sportowej złożyło 14 

radnych 23 lipca. Środki nie zostały zabezpieczone i odpowiedzi żadnej nie ma. 

Należy umieścić to w budżecie w dziale kultura – sport. 

Pan Burmistrz – w odpowiedzi stwierdził, że jeśli będzie to umieszczone w budżecie, 

to należy z czegoś zdjąć.  

Radna Dorota Łukomska – na dzisiejszej sesji okazało się, że znalazły się pieniądze 

ok. 300 tys. na przesunięcia w dane obszary budżetu na wnioski pojedynczych 

radnych, a nie znalazły się na wniosek 14 radnych. 

Radny Stefan Zieliński – radna Dorota Łukomska zgłasza teraz wnioski na 

finansowanie stadionu, oraz wyposażenia w sprzęt specjalistyczny hali sportowej. 

Wnioski te zgłaszał już od dawna, ale nie było środków.  

Jest pracownikiem hali sportowej i jest udostępniony wszystkim ( także mieszkańcom 

gminy )  cały sprzęt sportowy który był już od dawna zakupiony. Teraz ze środków 

unijnych pozyskane zostały środki za które zakupiono dodatkowo wiele sprzętu. Atlas 

o którym mówi radna jest potrzebny i mieszkańcom i uczniom, jednak można go kupić 

jak będą pieniądze na jego zakup  i na opłacenie instruktora. 

Ad pkt 10. 

W sprawach różnych głos zabierali: 

Radna Marta Kurcbart – po pierwsze jest zdziwiona, że w tej chwili mówi się o 

wyposażeniu hali, kiedy radni zgłaszali taki projekt w którym winno ono być.  

Po drugie – korzystając z głosu wyjątkowo podziękowała Panu Burmistrzowi za 

zrozumienie problemu bezrobocia ponieważ cofnął wypowiedzenie na wynajem lokali 

Filii PUP. Myśli, że jeszcze inne sprawy będą rozwiązane, za co dziękuje. 

Pani sołtys z Odrowąża – poprosiła o ujęcie w planie na 2010r. modernizacji ul. 

Ogrodowej w Odrowążu. Jest to droga gminna o długości  ok. 350m. Wniosek ten 

zgłasza od kiedy objęła funkcję sołtysa. 
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Waldemar Książek – prezes MKS-u- poinformował, że awansowali do czwartej ligi – 

czego nie było do tej pory w historii Stąporkowa.  

Dlatego zaprasza wszystkich na stadion, żeby zobaczyć jak wygląda ogrodzenie, jak 

wyglądają trybuny. Co drugi tydzień rozgrywane są mecze mistrzowskie w 

Stąporkowie. Od tyłu ogrodzenie jest zniszczone. Płyty są potłuczone od półtora roku. 

Byli u obecnego Pana Burmistrza i temat ogrodzenia załatwił w tempie ekspresowym, 

dotychczas prosili o pieniądze na ten cel od roku. Kwota 10 tys. przekazane na 

dzisiejszej sesji uchwałą Rady wystarczy. 

Dodał ponadto, że wcześniej została zrobiona płyta boiska – dużą zasługę w tym 

temacie należy przyznać radnemu Zielińskiemu. Jednak na obecną chwilę kiedy 

awansowali dostali licencję warunkowo do końca roku. Jeśli nie spełnią określonych 

wymogów będą cofnięci o dwie klasy. Na płytę zostało wydane 200 tys. zł. , ale jeśli 

nie będzie nawadniana zostanie zmarnowana i uschnie trawa. Nie mają czym 

nawadniać bo  brak studni a  woda z chlorem się nie nadaję.  

Pan Burmistrz – skontaktowano się już z firmą, która wykona ekspertyzę studni i 

obiecuje, że  pieniądze na tą inwestycję się znajdą i wykonanie będzie też ekspresowe. 

Pani sołtys z Wąglowa -  poprosiła o ujęcie w planie budżetu na przyszły rok drogi w 

Waglowie. W roku bieżącym prosi o nawiezienie gryzu. 

Radna Dorota Łukomska – na komisji pytała dlaczego zabieramy pieniądze z 

nawodnienia, a teraz słyszy, że znów pieniądze będą zabezpieczone w budżecie.  

Wierzy natomiast, że Pan Burmistrz dotrzyma słowa i rzeczywiście pieniądze na 

wykonanie studni się znajdą. 

Pan Przewodniczący – stwierdził, że jest zadowolony z tego, że tak jak widział na 

dzisiejszej sesji dużo osób, które były obojętne i  sprawy sportu ich nie interesowały, 

teraz opowiadają się za inwestowaniem w tą dziedzinę.  

Gratuluje MKS-owi wejścia do czwartej ligi i oczekuje trzeciej. 

 Ad pkt 11. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

obrad sesji dziękując wszystkim za przybycie. 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                         Stanisław Pietras               

 


